
Zápis ze 14. výborové schůze ČMKCHB 15.11.2012 v Kolesách u Kladrub 

Přítomni: ing. Zdeněk Havlíček, Milan Pavlík, Karel Plaňanský, ing. Petr Lebeda, Miroslav 

Gora, Ladislav Varvařovský, Hubert Hubík 

Omluveni: Ing.L. Vodolan, Fr. Kasala 

Za revizní komisi: Ing. Karel Plch  

1. Schůzi výboru ČMKCHB zahájil v 11,10 hod Zd.Havlíček. K programu schůze výboru, jak 

byl uveden na pozvánce, nebylo připomínek. Výbor klubu konstatoval, že kolega Karel 

Plaňanský byl řádně kooptován za člena výboru klubu dne 18.5.2012. Havlíček informoval 

členy výboru o telefonickém rozhovoru s Františkem Kasalou, bohužel jej následně, při své 

návštěvě v pondělí 12.11.2012, nezastihl doma.  

Havlíček informoval přítomné o pozvánce na slavnostní zasedání ČMKU při příležitosti oslav 

20. výročí jejího založení s udělováním výročních medailí s datem konání 8.12.2012 v TOP 

HOTELU Praha. Za klub byli navrženi na jejich udělení pánové Pavlík, Tomášek, Kabát a 

Macek. O udělení medailí rozhoduje plně ČMKÚ.  

ČMKJ obeslala chovatelské kluby písemnou žádostí o vyjádření k připravovanému Řádu pro 

udělování titulu „Šampión práce ČR“ . Termín pro odeslání odpovědi, na kterých zkouškách 

je možné zadat čekatelství  CACT je do 15.12.2012. Výbor klubu po diskuzi odsouhlasil 

hlasováním (pro 6, proti návrhu M.Gora), aby se tento titul pro barváře uděloval pouze na 

těch soutěžích, které se poběží a jsou hodnoceny podle současně platných zkušebních řádů 

pro soutěže barvářů. Těmito zatím jsou: Celostátní soutěž o putovní cenu ČMMJ na umělé 

stopě, nebo na přirozené stopě poraněné zvěře, Moravský pohár a Krušnohorské derby. Úkol: 

Toto stanovisko klubu odešle na ČMKJ v požadovaném termínu do 15.12.2012  Havlíček. 

Byl projednán návrh zásad KK ČMMJ pro uskutečnění IHB, které by měly platit od 1.1.2013: 

Přihlášku na tuto zkoušku podat na příslušný OMS vždy do 31.12. předcházejícího roku, 

povinná účast  2 rozhodčích, z těchto určí OMS jednoho jako vrchního rozhodčí, atd. Výbor 

klubu po diskuzi potvrdil a odsouhlasil, že se při provádění IHB bude nadále postupovat dle 

současně platných zkušebních řádů (tedy s jedním rozhodčím)! Pokud dojde na jednání ve 

věci, za klub bude účasten Havlíček s kolegou Pavlíkem. 

2. Proběhla kontrola zápisu a úkolů ze schůze č.13/2012 v Hamrech 

Zatím nebyl znám pořadatel kurzu Jelenář - vůdce barváře na příští rok. Během schůze bylo 

vytelefonováno a  potvrzeno konání tohoto kurzu ve dnech 12. až 13.9.2013 v oblasti č.13  

Jižní Morava na Blanensku v penzionu u kolegy Františka Koláčka.  

Termíny dalších akcí plánovaných klubem na rok 2013 jsou:  

Soutěže barvářů:   Ve dnech 4.5 až 5.5.2013 se poběží Krušnohorské derby, 23. až 24.10.2013 

Moravský pohár ve Křtinách u Brna; plus samozřejmě ostatní typy barvářů zkoušek, dle 

termínů příslušných OMSů tak, jak budou uvedeny v plánu kynologických akcí pro rok 2013. 

Výstavy:  18.5. 2013 klubová výstava se zadáním titulu  KV v Kolesách , 14.9.2013 speciální 

výstava barvářů Prachatice. V předvečer klubové výstavy v Kolesách proběhne 17.5.2013 

schůze výboru s aktivisty a členy klubu. Podrobnosti, upřesnění termínů, místa konání všech 

chystaných klubových akcích na rok 2013 budou následně včas uvedeny ve zpravodaji a na 

klubových stránkách. 



3.  K šetření IHB vykonané vůdcem Petrem Hennrichem, posouzené rozhodčím Vladimírem 

Kumpou: Toto prošetření provedla RK klubu na základě rozhodnutí výboru ze 7.9.2012 v Hamrech. 

Předseda RK Ing. Karel Plch uvedl, že revizní komise klubu nemá právní oporu pro vyšetřování této 

kauzy. Přestupky proti ZŘ při vykonané IHB mohou řešit jen příslušné dozorčí komise ČMMJ. 

Přesto pošetření RK provedla. S výsledky seznámil výbor vč. písemných materiálů, které byly k této 

kauze shromážděny a předány ČMMJ. Z šetření a z materiálů vyplývá, že nebyla řádně podána 

přihláška na IHB v době před konáním zkoušky, neodpovídá časová návaznost nasazení psa 

s fotodokumentací a následně uváděnými časy v hodnocení práce, nebylo řádně zabezpečeno vlastní 

zahájení zkoušky za přítomnosti rozhodčího, řízení průběhu zkoušky, jejího ukončení a 

vyhodnocení. Vlastní účast rozhodčího v celém průběhu zkoušky je diskutabilní i dle výpovědi 

svědků. Také nebyl zabezpečen zástupce OMS na zkoušce. Tyto všechny pochybnosti vedly k tomu, 

že výbor klubu již dříve neuznal tyto IHB pro splnění podmínek k uchovnění feny. Výbor dále 

hlasováním rozhodl, že zápis s tímto stanoviskem ze schůze výboru ČMKCHB bude spolu 

s materiály o šetření RK klubu zaslán na DR ČMMJ a Karel Plaňanský do příští schůze výboru 

prošetří s právníky možnosti potrestání Petra Hennricha a Vladimíra Kumpy na poli členství, dle 

současně platných stanov klubu.  

4.  Byl předložen pracovní návrh nových stanov klubu. Tento návrh byl před dnešním jednáním e-

mailem rozeslán všem členům výboru. Po pročtení návrhu a diskuzi, bylo rozhodnuto vrátit se 

k němu na lednové schůzce výboru klubu, návrh bude umístěn na webových stránkách. Návrh změn 

stanov je připravován, jako otevřený pracovní materiál, pro konferenci klubu plánovanou na únor 

2014 a měl by během příštího roku projít diskuzí v oblastech a členské základně klubu. Úkol: 

Všichni členové výboru si připraví do 18.1.2013 připomínky k návrhu stanov! 

5. Různé: Zápisy a požadavky z oblastí - kolega P.Hennrich písemně doručil návrh k založení nové 

oblasti, kde by soustředil zahraniční členy, převážně německé národnosti a ostatní zájemce, kteří 

nespadají do zatím existujících oblastí. Vyjádření výboru: Vzhledem ke stávajícím stanovám klubu 

není zájem zvyšovat počet oblastí, či vytvářet nové oblasti. Byť je organizace klubu na oblastech 

postavena, nejsou nikterak podchyceny ve stávajících stanovách. V návrhu nových stanov jsou již 

podchyceny v organizačním členění, jde o to, zda do stanov zakotvit přímo počet oblastí a kdo je 

může eventuálně měnit. Na schůzce, která proběhne před klubovou výstavou, bude podán aktivistům 

návrh na případné změny hranic stávajících oblastí a rozhodne se o datu uzávěrky počtu členů pro 

výpočet počtu zástupců na konferenci klubu z jednotlivých oblastí. Pracovně by šlo zahraničním a 

nezařazeným členů přidělit číslo oblasti 0, prověří matrikář a jednatel klubu do 18.1.2013. 

Oblast č.10 je momentálně bez aktivisty, Ing.Lebeda osloví kolegu Zvardoně, aktivistu oblasti č.9, 

zdali by do vyřešení otázky aktivisty této oblasti, nevzal tuto oblast pod svoji správu.  

Oblasti navrhnou členy na udělení odznaku „Za zásluhy“. Tento bude navrženým udělen po 

schválení ve výboru na klubové výstavě v Kolesách. Zabezpečí všichni členové výboru spolu 

s aktivisty oblastí.  

Poradce chovu Milan Pavlík informoval o počtu narozených štěňat: k dnešnímu datu bylo do 

plemenné knihy zapsáno u BB  61 pejsků a 56 fenek, u HB 25 pejsků a 34 fenek. Dále informoval o 

letošním kurzu Jelenář - vůdce barváře, kterého se účastnilo velmi málo zájemců (3 až 5). Je otázka 

postarání se o kurz v oblasti, nebo zda např. nepořádat kurz jednou za dva roky. Výbor klubu tuto 

informaci vzal na vědomí, každoroční náklady na kurz se pohybují okolo 6 tis. Kč, po diskuzi 

rozhodl, že vzhledem k více jak padesátileté tradici konání kurzů a povinnosti klubu pomoci mladým 

začínajícím vůdcům, se vrátí k této problematice při hodnocení příštího kurzu. Kolega Pavlík dále 

informoval o účasti zástupců klubu na soutěži v Polsku a proběhla diskuze k letos probíhajícím PZB, 

jejich úrovni a vysvětlení si některých ustanovení ZŘ ve vztahu k hodnocení a získání lovecké 

upotřebitelnosti. Nadále přetrvává velká diferenciace v náročnosti přístupu jednotlivých rozhodčích, 

což se odráží ve výsledcích zkoušek. 



Zpráva matrikáře Miroslava Gory: v současné době máme 437 platících členů a kolem 70 čestných 

členů. Z řádných členů roku 2011 si 82 osob neprodloužilo členství na rok 2012.  

Upozornění pro členy: Termín uzávěrky členských příspěvků na rok 2013 je 31.12.2012 !!!! 

Výbor vzal na vědomí přijetí 49 nových členů za rok 2012. 

Finanční hospodaření: Dle telefonického odsouhlasení členů výboru a předsedy RK klubu byly 

zakoupeny 12.11.2012, v poslední den možnosti upsání, za volné finanční prostředky na účtu klubu 

ve výši 200 tis. Kč, státní dluhopisy ČR s výnosem 3,45 % p.a. Odsouhlasení nákupu členy výboru a 

RK telefonem, před dnešním jednáním výboru, muselo být provedeno proto, že MF pro vysoký 

zájem zastavilo již v pondělí 12.11. odpoledne, prodej státních dluhopisů. Celkové příjmy klubu za 

rok 2012 k dnešnímu datu činí 296.402,93 Kč, výdaje představují 225.671 Kč. Na členských 

příspěvcích bylo vybráno do dnešního data 91 tis. Kč, což je zhruba 2/3 očekávaných plateb od 

členů. Druhou nejvýznamnější příjmovou položkou klubu jsou příjmy z chovu, další pak prodej 

klubového materiálu. Nejvyššími výdajovými položkami klubu jsou cestovné, zpravodaj a nákupy 

materiálu. 

Předseda RK předložil dopis kolegy Vladimíra Kumpy s žádostí o prošetření věcí v písemnost 

obsažených. Výbor klubu, všemi přítomnými, šetření uvedeného striktně odmítl a to z důvodů 

především časového odstupu, pro většinu záležitostí šetření z oblasti kynologie jsou dány termíny 

uplatnění stížností, protestů a kdo je kompetentní je šetřit. Např. u běžných zkoušek lze protest 

uplatnit po dobu průběhu této zkoušky atd.  

Výbor klubu zároveň žádá vedoucí oblastí i jednotlivé členy klubu o co nejvíce příspěvků do 

klubového zpravodaje, v termínu odevzdání do 18.1.2013, nejlépe elektronicky přímo kolegovi 

Gorovi. Tabulky s výsledky zkoušek a dosledy zasílat ke zpracování výcvikářovi klubu kolegovi 

Ing. Vodolánovi. 

Schůze výboru, kde budou odevzdány příspěvky pro nový zpravodaj, se bude konat 18.1.2013, zde 

v Kolesách a pokud nebude dohodnuto jinak, je plánována jako dvoudenní (sraz v pátek navečer). 

Další schůze výboru je pak plánovaná před klubovou výstavou na 17.5.2013. Jednání výboru klubu 

bylo ukončeno v 16,30 hod. 

Zapsal: Hubert Hubík v.r. 

Ověřili následně všichni přítomní členové výboru a RK ČMKCHB 

 

 

 

 

 

 


